

Title (en)

Kitchen appliance to cut matter, in particular fruits, vegetables or potatoes, into slices

Title (de)

Küchengerät zum Schneiden von Gut, insbesondere Obst, Gemüse oder Kartoffeln in Scheiben

Title (fr)

Dispositif de cuisine pour couper des matières, en particulier des fruits, légumes ou pommes de terre, en tranches

Publication

**EP 0855253 A2 19980729 (DE)**

Application

**EP 98100296 A 19980109**

Priority

DE 29700883 U 19970120

Abstract (en)

The kitchen slicer has a base plate (2) with running surfaces (4,6) on the upper side, with at least one lateral cutting blade (20) across the direction of movement. A strap member (10) is bonded to the base plate, at least near one of the blades, to hold the blade. The blade is a metal strip, and can have a corrugated cutting edge.

Abstract (de)

Ein Küchengerät zum Schneiden von Gut, insbesondere Obst, Gemüse oder Kartoffeln, in Scheiben, mit einer Grundplatte (2), welche zwei sich auf einer Oberseite der Grundplatte befindende Anlaufflächen (4,6) aufweist, zwischen denen zumindest ein im wesentlichen quer zur Bewegungsrichtung des zu schneidenden Gutes verlaufendes Messer (20) angeordnet ist, ist dadurch gekennzeichnet, daß im Bereich des zumindest einen Messers ein mit der Grundplatte verbundener Steg (10) vorgesehen ist, an dem das jeweilige Messer (20) gehalten ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**B26B 3/03**

IPC 8 full level

**B26B 3/03** (2006.01); **B26D 1/25** (2006.01); **B26D 3/28** (2006.01); **B26D 7/26** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B26D 1/25** (2013.01); **B26D 3/283** (2013.01); **B26D 7/2614** (2013.01); **B26D 2003/285** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**DE 29700883 U1 19970424**; CN 1201640 A 19981216; DE 59800544 D1 20010426; EP 0855253 A2 19980729; EP 0855253 A3 19990929;  
EP 0855253 B1 20010321; GR 3035619 T3 20010629

DOCDB simple family (application)

**DE 29700883 U 19970120**; CN 98100337 A 19980115; DE 59800544 T 19980109; EP 98100296 A 19980109; GR 20010400439 T 20010322